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Ondergetekende 

maken bezwaar tegen uw besluit om de Tijmweg, inclusief de parkeerplaatsen te 
onttrekken aan de openbaarheid. 
Het raadsbesluit is bij u bekend onder nummer 16INT00843 met bijbehorende 
situatietekening 16INT01103. 

Geachte Raadsleden, 

Tijdens de raadsvergadering van 10 mei j i . hebt u ingestemd met het collegevoor

stel om de Tijmweg met de aanliggende parkeerplaatsen te onttrekken aan het 
verkeer. Wij maken bezwaar tegen deze beslissing om onderstaande redenen: 

Tijmweg 
De Tijmweg is een belangrijke weg voor de aanwonenden en omwonenden om via 
deze weg zo snel en veilig mogelijk richting Rijssensestraat te rijden. 
Via de kruising Noetselerweg  Ericaweg levert dit behalve meer verkeersdruk ook 
aanzienlijk meer gevaar op voor alle verkeer maar met name voor de schoolgaande 
kinderen die veel gebruik maken van deze kruising. 
Voor autoverkeer is het erg onhandig omdat dan meerdere keren kort achter elkaar 
een bocht moet worden genomen om zo weer via de Bremweg de Rijssensestraat 
te bereiken. 
Via Noetselerweg richting Rijssensestraat is bijna onmogelijk doordat er geen par

keerplaatsen zijn en automobilisten de auto's op de weg moeten plaatsen. Voor 
een auto of bus met aanhanger is het bijna ondoenlijk om via deze weg de Rijs

sensestraat te bereiken. 

Uit en inrijden via Veldkampsweg en Smidsweg is moeilijk, omdat er in de bocht 
Ericaweg vaak auto's staan geparkeerd waardoor de bocht ook nog eens zeer on

overzichtelijk is. Bovendien is er slecht uitzicht bij uitrijden van de Veldkampsweg 
naar de Smidsweg. Zowel links en rechts zit een bocht is de Smidsweg en ook de 
uitrit van het pompstation bevordert de verkeersveiligheid niet. 
De Bremweg (via de Tijmweg) en de Noetselerweg blijven dus belangrijke ontslui

t ingswegen. Wij verzoeken u deze situatie nader te onderzoeken en uw college op 
te dragen de woningbouwplannen zo in te richten dat de Tijmweg niet aan de 
openbaarheid hoeft te worden onttrokken. 



Parkeerplaatsen Tijmweg 
De parkeerplaatsen worden sinds de aanleg hiervan gebruikt door aanwonenden 
van de Bremweg, Noetselerweg, Ericaweg en bewoners Rijssensestraat. Er is voor 
deze bewoners te weinig parkeerruimte op eigen terrein. Dit in tegenstelling met 
de situatie-tekening bij het raadsvoorstel.(voor de meeste bewoners van de Noet
selerweg is helemaal geen parkeerruimte op eigen terrein). 
Op de situatie-tekening zijn zelfs 1/3 parkeerplaatsen ingetekend. Probeer hier 
maar eens een auto op te parkeren! 
Onze zorgen zijn mede ingegeven door het definitief worden van het bestem
mingsplan Hart van Noetsele. Hierin kunt u lezen dat er voor de nieuwe bewoners, 
volgens de geldende parkeernormen, precies genoeg parkeerplaatsen zijn ingete
kend. Voor de huidige bewoners, inclusief de parkeerplaatsen voor de cafetaria
houder en compensatieparkeerplaatsen voor de Rijssensestraat, verdwijnen er 70 
(I) parkeerplaatsen en komt er voor de huidige aanwonenden niet 1 terug!!! Voor 
de nieuwbouwplannen zijn daarom precies voldoende parkeerplaatsen ingetekend 
volgens de geldende parkeernota. Deze zijn echter uitsluitend bestemd voor de ko
pers van de kavels, zoals staat vermeld in correspondentie vanuit het HvC&B. De 
huidige 70 parkeerplaatsen verdwijnen en voor de huidige bewoners komt er geen 
1 terug!!! Voor ons maakt het daarom geen verschil of er nu 30 woningen of 1 
woning wordt gebouwd. Voor ons komt er geen parkeerplaats meer terug. 
Naast de 1 /3 ingetekende parkeerplaatsen moet hierbij ook nog vermeld worden 
dat niet alle bewoners hun auto op eigen terrein kunnen parkeren. Bij enkele wo
ningen is de ruimte naast de woning te smal. Sommigen maken gebruik van een 
stuk grond van de buren. 
Wist u overigens dat aan bovengenoemde straten en de Brilsweg diverse bedrijven 
zijn gevestigd waar regelmatig vrachtauto's hun goederen moeten kunnen afleve
ren en dat er hier een verkeersschool is gevestigd waar soms meerdere lesauto's 
moeten kunnen worden geparkeerd? Wat gebeurt er als de voormalige dokters
praktijk weer als zodanig te koop wordt aangeboden? 
Wij verzoeken u van het vorenstaande goede kennis te nemen en uw college op-
racht te geven extra parkeerplaatsen aan te leggen voor de huidige aanwonenden 
of de huidige parkeerplaats Tijmweg niet of niet geheel te onttrekken aan de 
openbaarheid. 

Tot slot 
Wij vinden het jammer dat geen van de raadsleden gebruik heeft gemaakt van de 
uitnodiging, gedaan bij het inspreken over het bestemmingsplan, om te komen kij
ken, eventueel nadere vragen te stellen of ons de gelegenheid te geven om u 
e.e.a. nader uit te leggen. Ook de wethouder(s) hebben geen gevolg gegeven aan 
het advies van enkele raadsleden om met ons in gesprek te gaan. Vooral dit laat
ste well icht een gemiste kans om opnieuw een lange tijd van vertraging te kunnen 
voorkomen. 

Hoogachtend, 
mede namens bovenstaande buurtbewoners, 


